
 

ZÁPIS Z 18. SPOLEČNÉHO ZASEDÁNÍ VALNÝCH HROMAD PARTNERSKÝCH KRAJŮ 
Olomoucký a Moravskoslezský kraj 

 
 
Datum:  7.5.2024 - 17:35 hodin 
 
Místo:  City Campus, Ostravská univerzita, Moravská Ostrava 3397, Ostrava - Moravská Ostrava, AULA  

(učebna 207) 
 
Zpráva: 
 
1. Prezence 

Prezence probíhala u vchodu do velkého sálu, kde se 18. společné zasedání valných hromad 
partnerských krajů konalo. Delegáti zasedání stvrdili svým podpisem svou přítomnost a příslušnost 
k oddílu. 

 
2. Úvod 

Hejtman Olomouckého kraje Jiří Kroupa přivítal všechny zúčastněné delegáty a hosty a popřál jim 
bezproblémový průběh valné hromady.  
 

3. Schválení Programu jednání - delegáti zasedání schválili Program jednání. 
 

Schválení Jednacího řádu - delegáti zasedání schválili Jednací řád. 
 

Schválení Volebního řádu - delegáti zasedání schválili Volební řád. 
 
4. Ustavení předsednictva, mandátové a volební komise 

Delegáti zasedání schválili složení předsednictva, mandátové a volební komise VH. 
Předsednictvo:  Jiří Kroupa (předseda), Vladimír Černín, Filip Fňukal, Tomáš Zbořil, Tomáš 

Hruška, Jaromír Kubáč  
 Mandátová komise:  Petr Fikoczek (předseda), Jan Šromota, Daniel Sebera 
 Volební komise : Šimon Chovanec (předseda), Ondřej Mrázek, Petr Řeha 

 
5. Aktuální informace vedení ČF 

Jiří Kroupa předal slovo prezidentovi ČF Danielu Novákovi. Ten ve svém vystoupení zrekapituloval sezonu 
z pohledu sportovních úspěchů, kde především bronz žen měl velký vliv na získání strategického partnera 
v podobě ČEZu pro extraligu žen. Hovořil rovněž o pozici florbalu ve srovnání s ostatními kolektivními 
sporty. Dále podrobně informoval o situaci v Národní sportovní agentuře (NSA), o společných jednáních, 
prioritizaci sportů a okomentoval situaci ohledně členského příspěvku. Všechny přítomné seznámil s 
finanční situací a strategií Českého florbalu. Zmínil také kulturu prostředí v našem hnutí, kdy je kladen 
důraz na etiku a fair play jednání, nejen v souvislosti s regionálními valnými hromadami. V závěru svého 
příspěvku informoval o MS žen v roce 2025, které se odehraje v Ostravě a Brně.   

6. Zpráva o činnosti výkonného výboru v uplynulém období a stav rozvoje florbalu v našem regionu 
Zpráva o činnosti VV OLaMS byla součástí podkladových materiálů k zasedání. VV pracoval v období 
červen 2023 – květen 2024 ve složení: Jiří Kroupa (hejtman), Tomáš Hruška (člen VV), Jaromír Kubáč 



 

(člen VV), Vladimír Černín (hejtman), Filip Fňukal (člen VV) a Tomáš Zbořil (člen VV). Výkonný výbor se 
sešel celkem na 8 jednáních, kde řešil veškeré otázky týkající se fungování celého regionu 7. 
 
Filip Fňukal (LK) zhodnotil uplynulou sezónu z pohledu Ligové komise. Konstatoval, že sezona proběhla 
standardně. Krátce okomentoval specifika nastavení soutěží v uplynulé a nastínil novinky v nadcházející 
sezoně. V závěru informoval o udělených pokutách a počtu schválených umožnění startu hráčů a hráček 
mimo svou věkovou kategorii.  
Tomáš Hruška (KMM) přednesl zprávu Komise metodiky a mládeže. Informoval přítomné o přípravě 
krajských výběrů dívek a chlapců na LODM 2024, která se uskuteční v Českých Budějovicích a blízkém 
okolí. Z dalších aktivit zmínil dovednostní dny a zamíchaný dívčí florbal. Připomněl, že s dotazy ohledně 
školení a seminářů se všichni mohou obracet na metodika Jaroslava Čížka, který má náš region na 
starosti.  
Vladimír Černín (KRR) krátce zhodnotil sezónu z pohledu Komise regionálního rozvoje a rovných 
příležitostí a informoval o realizovaných projektech. Zdůraznil, že hlavní náplní komise bylo nastavení a 
aktualizace dlouhodobého regionálního plánu rozvoje a tvorba ročního plánu rozvoje s důrazem na 
jednotlivé body a projekty v oblastech kvantitativního a kvalitativního rozvoje regionu a kvalitativního 
rozvoje oddílů. Právě v rámci kvalitativního rozvoje se podařilo domluvit stáž ve fotbalovém klubu SK 
Sigma Olomouc. Dále se v rámci PP2 podařilo zprostředkovat Kurz první pomoci ve spolupráci s ČČK, 
který byl pro všechny účastníky zdarma. Informoval o realizovaných setkáních s oddíly, kde je tradičně 
hlavním tématem debata nad nastavení a struktura jednotlivých soutěží v regionu. Vypíchl, že se v rámci 
rozvoje ženského florbalu podařilo domluvit stáž v ženském volejbalovém oddílu VK TJ Ostrava. Z další 
činnosti jmenoval rozvojovou soutěž juniorek, zamíchaný dívčí florbal, možnost využití ukázkových 
tréninků během sezóny ale i v rámci kempů. Za velmi důležitý bod rozvojového plánu označil výstavbu 
nových hal. Zmínil možnost využít konzultace nebo přímé účasti někoho ze sekretariátu OLaMS, který 
může pomoci s vyjednáváním o parametrech plánované stavby haly. Zastavil se krátce u klíčového 
projektu dlouhodobého rozvojového plánu regionu, který má za cíl zaplnit „bílá místa“ tak, aby v dané 
lokalitě vzniklo nové družstvo nebo oddíl. Díky dlouhodobé spolupráci s oddíly Spartak Bílovec a FBC 
ORCA KRNOV tak v uplynulé sezoně vznikla mládežnická družstva ve Studénce a v Bruntále. Dalšími 
oblastmi, kde probíhají aktivity s cílem vzniku nového družstva jsou Zábřeh a Zlaté Hory. Své vystoupení 
zakončil zmínkou o soutěžích 3+1, která má za cíl přitáhnout k florbalu další zájemce a dát tak možnost 
vzniknout novým družstvům či oddílům. V uplynulé sezoně proběhla dlouhodobá soutěž mužů 3+1 se 
čtyřmi účastníky. I v té letošní budou opět vypsány pro kategorie mužů a žen. 
Tomáš Zbořil (DK) shrnul ve stručnosti práci disciplinární komise. Zmínil počty a typy disciplinárních 
případů, kterými se komise na svých jednáních zabývala. Zmínil pozitivní fakt, že se jedná o více než 50% 
pokles oproti loňské sezoně a rovněž, že se v uplynulé sezoně neřešil ani jeden případ neoprávněného 
nastoupení hráče. 
Jiří Kroupa (KRD) stručně informoval přítomné o činnosti Komise rozhodčích a delegátů v sezóně 
2023/2024. Zmínil počty školitelů, celkový počet rozhodčích, nových rozhodčích, počet vyškolených 
delegátů, oddelegovaných akcí, počet školení a seminářů v uplynulé sezóně. Zdůraznil, že co do počtu 
vyškolených rozhodčích nemá region výrazný problém, přesto do ideálního stavu je ještě daleko. Zmínil 
také projekt mentorů.  
Jiří Kroupa rovněž stručně informoval o práci ekonomické komise.  
V závěru svého vystoupení krátce zhodnotil uplynulou sezónu. Konstatoval, že i přes pokračující 
negativa, jako například inflace, probíhající válku nebo společenskou rozpolcenost, jsme to společně 
opět zvládli. V našem regionu pozitivně vnímá snahu o celkové zaměření na pilíře Českého florbalu, jako 
jsou velikost, spolupráce, vizibilita a popularita. Vyjádřil radost z rostoucí výkonnosti Olomouckého 
kraje, organizačního zajištění stabilních soutěží, vzdělávání klubů, rozhodčích i trenérů. Vyzdvihl rovněž 



 

dobrou práci regionálního sekretariátu. Následně vyjmenoval úspěchy regionálních oddílů, konstatoval, 
že stále patříme ke špičce v České republice. Zmínil organizaci Kempů talentované mládeže. 
Samostatnou část věnoval ženským soutěžím. Jako jeden z mála regionů máme kompletní strukturu 
soutěží od elévek po ženy, věnujeme se rozhodčím - ženám, realizujeme projekt Zamíchaný dívčí florbal 
pro hráčky, které působí v klubech, kde není ženská složka. Na to navázal výzvou k maximálnímu využití 
konání MS žen 2025, které se bude konat v Brně, a především v Ostravě. 
 

7. Zpráva mandátové komise  
Předseda mandátové komise Petr Fikoczek sdělil ve své zprávě, že v Olomoucké části bylo přítomno  
42,9 % delegátů z celkového počtu pozvaných delegátů, a proto je valná hromada Olomouckého kraje 
usnášeníschopná. V Moravskoslezské části bylo přítomno 35,6 % delegátů z celkového počtu pozvaných 
delegátů, a proto je valné hromada Moravskoslezského kraje usnášeníschopná. Zasedání se zúčastnilo 9 
hostů. 
 

8. Přehled hospodaření za rok 2023 a schválení rozpočtu na rok 2024 
Jaromír Kubáč krátce okomentoval Přehled hospodaření za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024, které 
byly součástí podkladových materiálů k zasedání. VH vzala na vědomí přehled hospodaření za rok 2023 
a schválila rozpočet na rok 2024. 

 
9. Diskuse 

Jiří Kroupa zahájil diskuzi.  
Diskuse měla jedno nosné téma a sice členský příspěvek. Zbyněk Macura vznesl dotaz na členské 
příspěvky pro funkcionáře, kteří současně nehrají, zda budou platit 200 Kč. Miroslav Keberle dotaz 
rozšířil o kumulaci funkcí. Daniel Novák vysvětlil, že členský příspěvek bude každá osoba platit pouze 
jednou a že tato povinnost se vztahuje i na ty členy, kteří aktivně nehrají.  
Další dotaz k této problematice vznesl Petr Fikoczek ohledně rekreačních hráčů, kteří se neúčastní 
soutěží. Rolf Franke zmínil, že v akademiích mají přibližně 300 neaktivních hráčů. Dotazoval se, zda by 
nebylo možné zorganizovat pro tyto hráče nějaké méně náročné a dostupné soutěže, aby bylo možno 
na tyto hráče čerpat vyšší dotace. Proběhla diskuze, do které se zapojili další účastníci. Probrala se funkce 
rejstříku sportovců a cíl vyčištění tzv. mrtvých duší ve sportu. Florbal tento problém nemá, ale je potřeba 
se na to dívat z pohledu celého sportovního prostředí. Filip Bordovský se dotazoval, co za tento nový 
poplatek kluby dostanou. A proč vůbec vzniká? Bylo mu zopakováno, že se nejedná o nový poplatek, ale 
že současná licence se poníží o členský příspěvek a bude se platit nižší poplatek za licenci a členský 
příspěvek. Jiří Kroupa následně toto téma uzavřel. 
Rostislav Hainc měl dotaz na prezidenta Daniela Nováka. Před 12 lety byla na valné hromadě 
představena vize, že v roce 2024 bude florbal na OH. Florbal tam není, jaké jsou další kroky pro dosažení 
tohoto cíle. Daniel Novák zmínil, že je samozřejmě potřeba se nadále angažovat v rámci ČOV. Časový 
horizont, kdy by se mohl florbal reálně dostat na olympiádu, vidí na cca 12 - 20 let, ale spíše později. 
Kolektivní sporty mají problém, protože jde o finance. I na World Games, což je taková olympiáda 
neolympijských sportů, je počet hráčů omezen na 12 až 15 lidí.  
 
Další příspěvky již nebyly, a tak Jiří Kroupa nechal hlasováním ukončit diskuzi. 

 
10. Volby delegátů na celostátní valnou hromadu Českého florbalu 

Proběhly volby krajských delegátů na celostátní valnou hromadu Českého florbalu, které řídil předseda 
volební komise Šimon Chovanec. 

 



 

11. Zpráva volební komise 
Předseda volební komise Šimon Chovanec sdělil ve své zprávě, že za Olomoucký kraj byli na celostátní 
valnou hromadu Českého florbalu zvoleni Tomáš Hruška, Jiří Kroupa, Jaromír Kubáč a Radek Šiška. Jako 
náhradník byl zvolen Rostislav Hainc. 
Za Moravskoslezský kraj byli na celostátní valnou hromadu Českého florbalu zvoleni Vladimír Černín, 
Filip Fňukal, Rolf Franke, Jan Monsport, Martin Petřík, Martin Řezník, Daniel Sebera, Adam Wollný a 
Tomáš Zbořil, kteří byli zvoleni. Jako náhradník byl zvolen Tomáš Plaček. 

 
12. Usnesení  

Jiří Kroupa přečetl soubor usnesení 18. společného zasedání valných hromad partnerských krajů, který 
byl schválen. 

 
13. Závěr   

Jiří Kroupa poděkoval všem zúčastněným za hladký průběh valné hromady a zopakoval termíny 
losovacích aktivů – 24.6. v Ostravě a 25.6. v Olomouci a zasedání ukončil v 19:05 hodin. 

 
 
 

Vypracoval: v Ostravě, 7.5.2024 
Zdeněk Cholek 
koordinátor regionu 


